
Protokół nr VIII/2024 

z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniu 20 grudnia 2024 r. w godz. 1000 – 1435 

w  Gminnym Centrum Kultury w Poniecu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Piotr Jańczak  o godzinie 1000 otworzył VIII  Sesję Rady 

Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych 

• Sołtysów oraz zaproszonych gości. 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Piotr Jańczak stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na VIII Sesję oraz zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

VIII  Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

4. Interpelacje i zapytania radnych, 

5. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej, 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2024, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2025-2043, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  dla Powiatu Gostyńskiego, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Poniec na lata 2026-2036, w tym 

trybu konsultacji, 



12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia należności z tytułu zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu skargi Wojewody Wielkopolskiego, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu skargi Wojewody Wielkopolskiego, 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu skargi Wojewody Wielkopolskiego, 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad 

działania Komitetu Rewitalizacji Gminy Poniec, 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

gruntowej, 

19. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

20. Wolne wnioski i zapytania, 

21. Zakończenie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do porządku obrad, dlatego Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił 

radnych o głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Radni jednomyślnie przegłosowali ustalony porządek obrad. 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów.  

ad.3 Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji, 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

ad.4 Interpelacje i zapytania radnych, 

 

Radny Dariusz Kieliś przedstawił interpelację do Burmistrza Ponieca w sprawie doświetlenia 

przejść dla pieszych na ulicy Krobskiej Szosie. 

 

ad.5 Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej, 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Jańczak poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej. 



Rada Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z VII Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/58/2024 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 

2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-

2043, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2024, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/59/2024 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2024, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 



 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak ogłosił 10 min przerwy. 

 

ad. 8,9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2025-2043, 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025, 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił Burmistrza Ponieca o przedstawienia projektu 

budżetu na rok 2025 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2043. 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński podczas swojego wystąpienia omówił projekt budżetu na 

2025 rok oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2043.  

Przemowa stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił swego zastępcę radnego Dariusza Kielisia o 

odczytanie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2043 oraz projektu budżetu Gminy Poniec na 

rok 2025. 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś odczytał: 

• Uchwałę nr SO-12/0957/260/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2024 roku w sprawie wyrażenia opinii 

o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Poniec na lata 2025-2043. 

• Uchwałę Nr SO-12/0952/260/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 13 grudnia 2024 roku w sprawie wyrażenia opinii 

o projekcie uchwały budżetowej Gminy Poniec na 2025 r.  

Uchwały stanowią załącznik do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił przewodniczących poszczególnych 

komisji stałych o odczytanie opinii dotyczących projektu budżetu na 2025 rok, które stanowią 

załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Łucja Markowska przedstawił opinię komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i 

Obywatelskich Mariusz Nowak przedstawił opinię komisji. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, 

Budżetu i Rolnictwa Jarosław Twardy przedstawił opinię komisji. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji Barbara Mendyka przedstawiła 

opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji. 



Radny Dariusz Kieliś podsumował, że stworzony został ambitny projekt budżetu, dzięki 

któremu miasto Poniec dużo już zyskało i dużo zyska. Duże pieniądze idą na oświatę , na szkoły, 

jednak warto inwestować w rzeczy, które są nieustannie potrzebne. Rozpoczynając od boiska 

ORLIK, przez Przedszkole w Łęce Wielkiej, remont szpitala na Przedszkole w Poniecu, budowę 

Hali Widowiskowo Sportowej w Poniecu oraz remont Szkół w Żytowiecku i Poniecu, Gmina 

Poniec zyskała piękne inwestycje oświatowe. Ponoszone są na to duże nakłady finansowe, 

które nie byłyby możliwe w całości z budżetu Gminy, dlatego zaciągnięte są pożyczki. Jaki jest 

obecny poziom zadłużenia Gminy Poniec? 

Radny Grzegorz Karaś zapytał o stopień bezrobocia , na jakim poziomie się utrzymuje? 

Burmistrz Jacek Widyński udzielił odpowiedzi, że stopień bezrobocia w Powiecie jest to około 

4,5 %, czyli dość dobra sytuacja. 

Jeśli chodzi o poziom zadłużenia, to priorytetem od samego początku była faktycznie oświata. 

Dzięki temu powstała baza oświatowa na poziomie XXI wieku. Instrumentami finansowymi, 

które mogą wspomagać gminy jest kilka, Gmina Poniec wybrała pożyczki Jessica 1, 2 oraz 3. 

Gmina nie ma żadnych obligacji, a kredyty były jedynie krótkie w BGK oraz ING. Obecnie 

poziom zadłużenie Gminy to 9253000 z pożyczki Jessica. 

Radny Dariusz Kieliś zapytał jak wygląda zadłużenie w skali wypłacalności. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka odpowiedziała, że jest to 20,79 %, czyli bardzo dobry 

wskaźnik, który posiada jeszcze limit. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak zamknął dyskusję oraz poprosił Skarbnika Gminy 

Agnieszkę Minicką o odczytanie autopoprawek WPF-u oraz Projektu Budżetu na 2025 rok. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka odczytała stosowne autopoprawki. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak przeprowadził głosowanie autopoprawek tzw. „blokiem”. 

W przeprowadzonym głosowaniu autopoprawki dot. proponowanych zmian do uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej ”za” głosowało 14 radnych. W głosowaniu dotyczącym  

autopoprawki dot. proponowanych zmian do uchwały budżetowej również ”za” głosowało 14 

radnych.  

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak ogłosił 5 minut przerwy. Radni otrzymali projekty uchwał 

po naniesieniu zmian.  

Następnie przystąpiono do głosowania: 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/60/2024 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2025-2043, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/61/2024 



w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Jańczak wręczył budżet na 2025 rok do realizacji 
Burmistrzowi Ponieca Jackowi Widyńskiemu zapewniając, iż Rada Miejska będzie 
współpracować by zadania uwzględnione w budżecie gminy zostały wykonane. 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński wyraził podziękowanie za przyjęcie budżetu.  Podziękował 

współpracownikom, dyrektorom, kierownikom jednostek, radnym oraz sołtysom za 

dotychczasową pracę oraz życzył wszystkim dalszej dobrej współpracy na rzecz gminy Poniec.  

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak ogłosił 15 min przerwy. 

ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  dla Powiatu Gostyńskiego, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/62/2024 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej  dla Powiatu Gostyńskiego, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Poniec na lata 2026-2036, w tym trybu 

konsultacji, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 



Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/63/2024 

w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Gminy Poniec na lata 2026-2036, w tym trybu konsultacji, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji. 

Radny Dariusz Kieliś zapytał, czy do tej pory obowiązuje ta sama stawka. 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj, odpowiedział, że tak. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał zamknięcia dyskusji, następnie poprosił radnych 

o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/64/2024 

w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczących organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia należności z tytułu zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 



Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/65/2024 

w sprawie ustalenia należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych radnych, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu skargi Wojewody Wielkopolskiego, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/66/2024 

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi 

Wojewody Wielkopolskiego, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu skargi Wojewody Wielkopolskiego, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/67/2024 



w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi 

Wojewody Wielkopolskiego, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu skargi Wojewody Wielkopolskiego, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/68/2024 

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi 

Wojewody Wielkopolskiego, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.17 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji Gminy Poniec, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/69/2024 

w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji 

Gminy Poniec, 



Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.18  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

gruntowej, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr VIII/70/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad. 19 Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

 

Odpowiedź na interpelację A.Sierakowski, G. Karaś – sesja 28.11.2024. 

 

ad. 20 Wolne wnioski i zapytania, 

 

Radna Adriana Perska podziękowała za środki finansowe na bezdomne zwierzęta w budżecie 

na 2025 rok. 

 

ad. 21 Zakończenie  

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w VIII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1435 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

Protokółowała                                                                               Przewodniczący  Rady 
 
Jagoda Klimasz        Piotr Jańczak  
 

 


